
 

Andrej Plenković iz Varaždina poručio: I ovaj put, odluka je laka – 

glasajte za Spomenku Kiđemet Piskač i Anđelka Stričaka! 
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Predsjednik Hrvatske demokratske zajednice i predsjednik Vlade Republike 

Hrvatske, Andrej Plenković, u utorak je stigao u posjet trima sjevernim županijama, 

kako bi pružio podršku stranačkim kandidatima za predstojeće lokalne izbore koji će 

se održati 18. svibnja ove godine. 

 

Svoj je posjet započeo u Varaždinskoj županiji, točnije u Novom Marofu, gdje su ga, 

uz ostale članove i simpatizere stranke, dočekali predsjednik novomarofskog HDZ-a 

i gradonačelnik Siniša Jenkač, župan Varaždinske županije Anđelko Stričak i 

njegova zamjenica Silvija Zagorec. 

 

Jenkač je premijeru zahvalio na dolasku te istaknuo da su njegov posjet i podrška u 

predizborno vrijeme od velike važnosti. 



 

- Zahvaljujem na podršci meni kao aktualnom gradonačelniku i kandidatu za još 

mandat, kao i kandidatu za zamjenika gradonačelnika te našoj listi za gradsko vijeće. 

To je potvrda da dobro surađujemo s centralnom vlašću, da možemo računati na 

apsolutnu podršku Vlade Republike Hrvatske i svih resornih ministarstava, ali i dokaz 

da imamo znanje, snagu i mogućnosti ostvariti sve one projekte koji se itekako vežu 

uz Vladu i ministarstva – rekao je Jenkač, uvjeren u izbornu pobjedu. 

 

- Vjerujem da ćemo nakon 18. svibnja nastaviti tamo gdje smo stali i da ćemo sve 

ono što već sada radimo nastaviti i završiti te da ćemo sve velike projekte koji se 

vežu kako na proračun resornih ministarstva, tako i Vlade, sigurno uspješno 

realizirati – zaključio je Jenkač. 

 

Nakon novomarofskih, Plenković je obišao i varaždinske stranačke kolege te 

istaknuo da snažno podržava Spomenku Kiđemet-Piskač, HDZ-ovu kandidatkinju za 

gradonačelnicu Varaždina, kao i aktualnog, a uvjeren je i budućega župana, Anđelka 

Stričaka te sve kandidatkinje i kandidate za gradonačelnike i načelnike u 

Varaždinskoj županiji.  

 

- Smatram da je naša kandidatkinja doktorica Kiđemet-Piskač pravo osvježenje na 

političkoj sceni grada Varaždina sa svojom porukom da se vrati sjaj Varaždinu - 

rekao je dodajući kako je uvjeren da će onda dati značajan doprinos razvoju grada i 

ovoga dijela Hrvatske. 

 

- Što se tiče županije, mislim da je gospodin Stričak svojim radom u protekle četiri 

godine pokazao i agilnost i inicijativu u svim sferama politike i investicija koje smo 

zajednički privukli u Varaždinsku županiju. Ovdje napreduj i promet, i zdravstvo, 

obrazovanje, sve institucije, poljoprivreda, malo i srednje gospodarstvo, ali i kultura 

također - kazao je predsjednik HDZ-a i Vlade. 

 

Podsjetio je da je HDZ za ove lokalne izbore pripremio program pod sloganom 

„Nacionalna snaga, lokalna vizija” koji najbolje utjelovljuje ono što su radili zadnjih 

devet godina. 

 



- To je stalan strukturiran dijalog sa županijama, gradovima i općinama, ogromni 

iskoraci u funkcionalnoj decentralizaciji, dakle više nadležnosti i ovlasti za županije, 

gradove i općine, veliki, nevjerojatni, jedinstveni iskoraci u pogledu fiskalne 

decentralizacije - izjavio je Plenković te dodao da su nakon velike reforme 

financiranja lokalne i područne samouprave i niza poreznih reformi ukupni prihodi 

jedinica lokalne i područne samouprave narasli za 2,1 milijardu eura.  

 

- Kada imate toliko sredstava na raspolaganju, onda je puno lakše realizirati ono što 

je četvrti stup suradnje, a to su projekti kojih je zaista takvo mnoštvo da ih je teško 

nabrojati... Nema tog segmenta u kojem nismo napravili iskorake - rekao je 

Plenković te na kraju poručio: 

 

I ovaj put, odluka je laka – glasajte za Spomenku Kiđemet Piskač i Anđelka Stričaka! 

 

Kiđemet Piskač istaknula je da joj je iznimno drago što je premijer prepoznao njezinu 

i poruku njezine ekipe za građane – vratiti Varaždinu sjaj koji zaslužuje! 

 

- Želimo da to ponovo bude grad kulture, baroka i pozitivne energije, a da ga 

odmaknemo od afera. Kao gradonačelnica, prvo ću završiti projekte koje možemo 

završiti jer nam je za to novac osigurala naša Vlada, a nakon toga ćemo zdušno 

prionuti na osmišljavanje i ostvarivanje novih projekata, kako bi naš Varaždin zaista 

zasjao i krenuo u pravom smjeru – rekla je kandidatkinja za varaždinsku 

gradonačelnicu. 

 

I sam zahvalivši šefu stranke, Stričak je istaknuo Varaždinska županija ne bi imala 

tako dobre rezultate da nije bilo podrške predsjednika HDZ-a i Vlade te da se na na 

područje županije sigurno ne bi slilo ni toliko investicija. 

 

- Ovaj mandat odradili smo časno, pošteno, transparentno, s nikada više rezultata 

koji su vidljivi u svakom kutku naše županije. Nema tog mjesta, općine ili grada u 

kojima se nešto ne gradi. Izgrađeno je ili dograđeno tridesetak dječjih vrtića, 

dograđujemo posljednje tri škole i potom uvodimo jednosmjensku nastavu, pripremili 

smo 17 projekata za izgradnju školskih sportskih dvorana. Kada govorimo o 

zdravstvu, također nikad toliko investicija – od OHBP-a i dnevne bolnice, Spinalnog 



centra, Centralnog operacijskog bloka, do nove zgrade županijskog Zavoda za javno 

zdravstvo – kazao je. 

 

Govoreći o infrastrukturi, istaknuo je da su izgrađene ili pri završetku tri aglomeracije, 

da je završena Istočna obilaznica Novog Marofa te da je prije tjedan dana započela 

izgradnja brze ceste od Varaždina prema Krapini, odnosno njezina prva faza od 

Varaždina do Cerja Tužnog. 

 

- Nikad toliko investicija, ali smo isto tako bili usmjereni prema našim građanima, od 

najmlađih do najstarijih, pa svako malo u našim školama otvaramo kabinete kakvih 

nema nigdje u Hrvatskoj. Između ostalog, danas smo otvorili prvu školsku ljekarnu i 

to u sklopu Medicinske škole Varaždin.  Nema tog segmenta društva koji nismo 

pokrili. Između ostalog, kada smo danas udrugama uručivali ugovore o potporama, 

istaknuli smo da smo u ovom mandatu izdvojili oko 9 milijuna eura za sve ono što je 

našim građanima bitno, što vole, čime se bave, od sporta, kulture, rada udruga, 

OPG-ova, obrta i slično – naglasio je Stričak. 

 

Dodao je da se u Županiji nisu vodili stranačkim interesima te da su vodili brigu o 

svima, bez obzira na političku pripadnost. 

 

- U ove izbore idemo puni optimizma, vjerujem da ćemo pobijediti i za župana i za 

Županijsku skupštinu. Na našoj listi je 44 posto žena i 68 posto visoko obrazovanih 

osoba, također istaknuli smo i podržavamo osam kandidatkinja za načelnice i 

gradonačelnice. Već četiri pobjede imamo, a ostale očekujemo 18. svibnja – 

zaključio je Anđelko Stričak. 

 

U Ivancu je predsjednika HDZ-a i Vlade dočekao Zdenko Đuras, predsjednik GO 

HDZ-a i kandidat za ivanečkog gradonačelnika sa suradnicima te mu zahvalio na 

podršci. 

 

- Dobili smo doista puno podršku našeg predsjednika, podršku iz Zagreba i 

Varaždina i to mi je vjetar u leđa i još veći motiv da još jače prionemo poslu te da 

napokon osvojimo Grad Ivanec i da mu omogućimo novi uzlet. U svojoj budućnosti i 

programu, Grad Ivanec prije svega vidim kao moderan, pravedan i razvijen grad u 



kojem mladi ostaju, obitelji grade budućnost, a stariji žive dostojanstveno. To je moja 

vizija Grada Ivanca i u razgovoru s građanima vidim koji su problemi, što ih muči i 

siguran sam da imam rješenje za sve te probleme. Siguran sam da ćemo u 

budućnosti stvoriti grad po našoj viziji i želji i viziji i želji njegovih građana – rekao je 

Đuras. 

 

Osim u Varaždinskoj, Plenković je podršku stranačkim kandidatima za lokalne izbore 

pružio i u dvije susjedne županije – Međimurskoj i Krapinsko-zagorskoj. 

























   





  

 

 

 


